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Aanleiding:  

Het kenniscentrum Eikenprocessierups stelt dat er dit jaar zeer veel sprake is van overlast door de 

eikenprocessierups dit jaar, vooral in Brabant, Gelderland en Limburg. De rups komt op meer 

plekken voor en er worden meer klachten gerapporteerd. Er zijn ook meldingen dat gemeenten 

minder aan bestrijding hebben gedaan dit jaar.  

 

Vraag 1.  

Wat is de stand van zaken in Rheden?  

 

Antwoord: 

In Rheden is het aantal en de overlast van de eikenprocessierups ook toegenomen. Ook meer dan 

in 2018 wat al een “topjaar” is geweest. 

Het lijkt erop dat ook hier de storm voor een extra verspreiding van de rupsen heeft gezorgd, het 

is erg moeilijk in te schatten hoe groot het effect is. De inschatting is dat in ca 80% van de eiken 

op dit moment rupsen zitten. 

We houden de meldingen bij in een speciaal systeem die we online proberen te krijgen voor de 

inwoners zodat iedereen inzicht heeft in de plekken waar gemeld is. 

 

Vraag 2.  

Zijn er in Rheden ook een buitensporig aantal klachten?  

 

Antwoord:  

Ja, dagelijks komen er tussen de 20 en 30 meldingen binnen via het KCC. Inmiddels beginnen er 

zo nu en dan dubbele meldingen binnen te komen maar over het algemeen melden inwoners een 

individuele boom in de laan. De precieze aantal dubbelingen kunnen we niet gemakkelijk 

genereren uit het huidige registratie systeem. 

 

Vraag 3.  

Is de bestrijding op het zelfde niveau uitgevoerd als voorgaande jaren? Zo nee, waarom 

niet?  

 

Antwoord:  

Er heeft op meer locaties dan voorgaande jaren een preventieve bestrijding plaatsgevonden. Dit 

na aanleiding van de evaluatie van 2018. De reactieve bestrijding wordt op dezelfde manier 

uitgevoerd als voorgaande jaren. 

We hebben een contract met een aannemer voor ca 1 dag in de week. Alleen het aantal bomen dat 

ze kunnen doen is een stuk minder dan voorgaande jaren omdat het aantal nesten en rupsen per 

boom ook is toegenomen.  

Om ook iets te doen aan natuurlijke bestrijding hebben we dit jaar voor het eerst mezenkasten 

opgehangen.  

 


